



会员行为规范

1. 遵守协会章程中之条款、条列、附则，以及由理事会或他协会组织所作出的指示；
2. 维护协会利益、声誉及良好形象；
3. 按规定及时缴纳会费；
4. 必须勤恳出席理事会/会员大会/工作组会议；及
5. 任何会员/理事会会员若未获得协会书面授权和理事会会员的预先核准，不得代表协会对外作出任何财务承诺，也不得代表协会对外签署任何合约及/或备忘录。

本人已阅读并同意，申请加入马来西亚中资企业协会后将遵从条列、规则及上述行为规范。

申请人：

代表单位：

签字：

日期：



CODES OF CONDUCT

1. Comply with the Association's Constitution and any rules, regulations by laws, orders and directives made there under and/or all other competent authorities of the Association from time to time;
2. Uphold the interest, reputation and positive image of the Association;
3. Pay the fees and subscriptions as required promptly;
4. Actively attend the meetings of the Association; and
5. Any Members or Council Members shall not make financial commitments and shall not sign any contract or memorandum on behalf of the Association without the approval of the Council Members and the written authorization of the Association.

We read and agree to abide by the rules, regulations and Codes Of Conduct of the China Enterprises Association in Malaysia.

Company/Organization Name:

Representative name:

Signature:

Date: